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Onderwerp:  Voordracht 90:  financiële verordening 2019

De commissie Economie, Financiën en Bestuur adviseert om de Statenvoordracht als hamerstuk te agenderen 
voor de PS-vergadering van 16 december 2019 
Voor de gemaakte opmerkingen en vragen over de voordracht zie hieronder het uittreksel uit het 
conceptverslag van de commissie EFB van 2 december 2019.

7.a. Voordracht financiële verordening 2019

Dhr. Heijnen (CDA) beoordeelt de voordracht als hamerstuk.

Dhr. Dulfer (GL) is blij met de koppeling tussen de begroting en de besluitvorming over de 
investeringskredieten PMI en PMO en het daarbij behorende meerjareninvesteringsplan. Gaat het programma 
financiële hygiëne invloed hebben op de verordening en zo ja, hoe wordt dit programma hierin verwerkt?

Mw. Strens (D66) sluit zich aan bij de laatste vraag. In het kader van het klimaatakkoord is gesproken over 
langere meerjarenramingen om verder vooruit te kijken dan 4 jaar. Heeft dit wellicht impact op deze 
verordening? In artikel 2.5 staat vermeld dat PS spelregels voor grotere projecten opstellen. Geldt dit voor 
grote infrastructurele projecten en is daar momenteel sprake van? 

Dhr. Hartog (VVD) beoordeelt de voordracht als hamerstuk.

Gedeputeerde Pels meldt dat in de financiële verordening de wettelijke regels worden vastgelegd die de basis 
vormen voor de beoordeling door de accountant. Binnenkort wordt de rekeningcommissie bijgepraat over het 
programma financiële hygiëne dat erop is gericht om de eigen administratie beter op orde te krijgen naar 
aanleiding van de bevindingen van de accountant. De meerjarenraming kan eventueel worden toegevoegd aan 
hetgeen de accountant controleert. Zij zal nagaan wat in dit verband de juiste betekenis van ‘grote projecten’ 
is. Het gaat waarschijnlijk om een woordenkwestie. 

Mw. Van Oorsouw (SP) vraagt of aan het lijstje met beleidsnota’s onder artikel 3.e het beleid 
evenementensponsoring kan worden toegevoegd. 

Gedeputeerde Pels meldt dat het gaat om beleidsstukken die een financiële impact hebben op het geheel en 
niet op een onderdeel van  het communicatieprogramma. Zij stelt de commissie voor om de wijze waarop PS 
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bij evenementensponsoring betrokken wil worden, te bespreken met gedeputeerde Van der Hoek. Dit vormt 
geen onderdeel van de financiële verordening. 

De voorzitter constateert dat de voordracht als hamerstuk naar PS wordt doorgeleid.


